
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XXXVII/202I

XXXVII Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 listopada 2021 roku,
przeprowadzonej w trybie zdalnym zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:00 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył obrady XXXVII sesji Rady
Powiatu w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COCID-19 i innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał

radnych Rady Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych na sesję . Stwierdził, że sesja została
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zwołana zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem
Powiatu.

Przystąpiono do sprawdzenia quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku

obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada
może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego
składu Rady. Oznajmił, że wpłynęły dwa pisma Zarządu Powiatu w sprawie uzupełnienia

porządku obrad sesji Rady Powiatu, w zakresie punktu 4 o projekty uchwał w sprawie zmiany
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021 
2026 roku oraz w sprawie ustalenia na rok 2022 wysokości opłat za usuwanie
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości

kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu. Dodał, że projekty były

omawiane na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wnioski
o rozszerzenie porządku obrad.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum. Przewodniczący Rady Powiatu
stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad - WPF.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (1)
Bogdan Soboń

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła wniosek o rozszerzenie
porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad.
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Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota , Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (l)
Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada przyjęła wniosek
o rozszerzenie porządku obrad, a następnie poddał pod głosowanie rozszerzony porządek

obrad obejmujący :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie :

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L,

c. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do Programu Erasmus + Akredytacja Akcja 1
Mobilność uczniów i kadry w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia Zawodowe
dotyczącego projektu nr 202I-I-PLOI-KAI2I-VET-0000974 1,

d. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich do Programu Erasmus + Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry
w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia Zawodowe dotyczącego projektu nr 2021
l-PLO1-KA 121-VET-00009728,

e. wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego
za 2021 oraz 2022 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich,

f. zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,
g. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2022 L ,

h. ustalenia na rok 2022 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych

w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu,
l. uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022",
J. uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2022

2025, z perspektywą do 2029 L ,

k. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2022
rok,

l. ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu - Starosty Koneckiego,
m. wysokości diet dla radnych.

5. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną.

6. Sprawy różne.
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Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (l)
Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

uchwaliła porządek obrad sesji.

Ad.3.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną

część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwałw sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2021-2026 radni otrzymali. Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026

Wyniki głosowania
ZA : 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

BRAK GŁOSU (1)
Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXXVII/63/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L ,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał z czego wynika tak duże

dofinansowanie do szkół niepublicznych.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała,że szkoły niepubliczne podają liczbę

uczniów do wydziału merytorycznego w miesiącu wrześniu. Jednak rok budżetowy

nie nakłada się z rokiem szkolnym i w związku z informacjami, które wpłynęły ze szkół

niepublicznych od ich organów prowadzących, nastąpił znaczny wzrost dotacji za okres
od września do grudnia.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał, czy dobrze zrozumiał,

że zwiększyła się znacznie ilość uczniów.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczodpowiedziała, że tak.

Na tym dyskusjęzakończono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poprosił o sprawdzenie quorum. Stwierdził, że w sesji bierze
udział 20 radnych, a następnie poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwałę Nr XXXVII/64/2021 w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława

Staszica w Stąporkowie do Programu Erasmus + Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów
i kadry w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia Zawodowe dotyczącegoprojektu nr 2021-1
PLO1-KAI21-VET-00009741

PrzewodniczącyRady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił o sprawdzenie quorum.
Stwierdził, że w sesji bierze udział 21 radnych, a następnie poddał pod głosowanie

rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława

Staszica w Stąporkowie do Programu Erasmus + Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów
i kadry w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia Zawodowe dotyczącegoprojektu nr 2021-1
PLOl-KA121-VET-00009741 .

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne :
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXXVII/65/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do Programu Erasmus +
Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia
Zawodowe dotyczącego projektu nr 2021-1-PLOl-KAI21-VET-00009741.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich do Programu Erasmus + Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry
w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia Zawodowe dotyczącego projektu nr 2021-1-PLOl
KA 121-VET-00009728

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich

do Programu Erasmus + Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry w ramach sektora
Kształcenie i Szkolenia Zawodowe dotyczącego projektu nr 2021-1-PLOl -KAI21-VET
00009728.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwalę Nr XXXVII/66/2021 w sprawie wyrażenia zgody
na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich do Programu
Erasmus + Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry w ramach sektora Kształcenie

i Szkolenia Zawodowe dotyczącego projektu nr 2021-1-PLOl-KAI21-VET-00009728.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego
za 2021 oraz 2022 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
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był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał

pozytywną opinię.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał ile było ofert.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Jerzy Grodzki poinformował,

że wpłynęły dwie oferty. Dodał, że wpłynęła również oferta wraz z ankietą do wypełnienia

od firmy, która w poprzednich latach badała sprawozdanie. Ankieta została odesłana,

natomiast firma nie przedstawiła propozycji cenowej.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za 2021
oraz 2022 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII/67/2021 w sprawie wyboru biegłego rewidenta
do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za 2021 oraz 2022 rok w Zespole
Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

f) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały .

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Głosowano w sprawie:
zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O
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Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XXXVII/68/2021 w sprawie zmian w Statucie Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonychna terenie powiatu koneckiego w 2022 r.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonychna terenie powiatu koneckiego w 2022 r.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XXXVII/69/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłat

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów
wodnych położonychna terenie powiatu koneckiego w 2022 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

h) ustalenia na rok 2022 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku
odstąpienia od usunięcia pojazdu
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
ustalenia na rok 2022 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia

od usunięcia pojazdu.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII170/2021 w sprawie ustalenia na rok 2022
wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach
strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

i) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2022",

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2022".

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI :°
Wyniki imienne:
ZA (21)
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Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
J ó źwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek , Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XXXVII17112021 w sprawie uchwalenia "Rocznego
programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok 2022".

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

j) uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2022-2025,
z perspektywą do 2029 L ,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2022-2025,
z perspektywą do 2029 L

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr XXXVII/72/2021 w sprawie uchwalenia "Programu
ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2022-2025, z perspektywą do 2029 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

k) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.
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Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l , NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (1)
Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII/73/2021 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2022 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

l) ustalenia wynagrodzenia PrzewodniczącegoZarządu Powiatu - Starosty Koneckiego,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali. Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Głosowano w sprawie:
ustalenia wynagrodzenia PrzewodniczącegoZarządu Powiatu - Starosty Koneckiego.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: l , NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojc iech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (2)
Dorota Duda, Marian Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Paweł Pękala

BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Piec
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwałę Nr XXXVII/74/2021 w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu Powiatu - Starosty Koneckiego.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

m) wysokości diet dla radnych.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali . Ponadto
był przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wysokości diet dla radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
PRZECIW (2)
Dorota Duda, Marian Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwałę Nr XXXVII/75/2021 w sprawie wysokości diet dla
radnych .

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.5.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną,

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że protokół wraz z wnioskami z kontroli
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną został udostępniony radnym w systemie e-sesja.

Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Michał Cichocki przedstawił protokół wraz
z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.
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Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli Powiatowego Zespołu ds Orzekania
o Niepełnosprawności w Końskich przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (2)
Grzegorz Piec, Bogdan Soboń

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

protokółwraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli.

Protokół z przeprowadzonej kontroli przechowywany jest w Biurze Rady Powiatu w Końskich.

Ad.6.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Powiatu są

do wglądu w Biurze Rady Powiatu:

• pismo Polskiej Federacji Związkowej Pracowników Socjalnych i Pomocy Społecznej,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie przeprowadzonej analizy
oświadczenia majątkowego Pani Iwony Peli .

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.?
Zamknięcieobrad XXXVII sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XXXVII sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023 .

Przewod czący

Rada Powiatu Końskich

Zbigni~la;CZYk
Przygotował(a): Iwona Cholewa

- ----
przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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